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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 
  Rijeka, 31.10.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 5. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
5. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 31.10.2023. godine (utorak) s početkom u 17:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Antonija Pilepić, članica VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika s 4. sjednice VMO Gornji Zamet održane 29.09.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Razmatranje obrađenih prijedloga komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Gornji 

Zamet za 2024. godinu 
2. Realizacija stavki komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2023. godinu 
3. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Dani Mjesnog odbora 
4. Početak priprema za realizaciju programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka  
5. Tekuća prometna i komunalna problematika 
6. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Vijećnici su razmotrili zaprimljeno od strane nadležnog Upravnog odjela za komunalni sustav i promet: 
obrađene stavke prijedloga komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 2024. 
godinu. Nakon kraće rasprave po temi donesen je sljedeći: 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje dostavljene informacije obrađenih prijedloga. Od 
nadležnih se očekuje nadopuna tablice kako bi se na narednoj sjednici moglo pristupiti 
usvajanju konačnog plana. Do sljedeće sjednice organizirat će se terenski sastanak s TD Rijeka 
plus, Službom prometa kako bi se zatražilo dodatno obrazloženje pojedinih obrađenih stavki i 
zaprimile povratne informacije do naredne sjednice. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na realizaciju radova - novog asfalta u dijelu Ulice Josipa Mohorića te 
na spoju ulica Šumci i Bože Starca Jurićeva. Radovi na sanaciji asfalta kolnika započeli su 10. listopada 
uz privremenu prometnu regulaciju. Vezano na ovu temu zaprimljen je i dopis/e-mail od strane 
nadležnih, TD Rijeka plus: u svezi realizacije plana prioriteta MO Gornji Zamet za 2023. godinu a nakon 
utroška preostalih sredstava – 6.593,19 eura za rješavanje odvodnje oborinskih voda u Ulici Josipa 
Mohorića (novi slivnici) utrošeno je 3.804,50 eura uključivo PDV te je preostalo daljnjih 2.788,69 eura 
uključivo PDV. Prijedlog TD Rijeka plus je da se navedena sredstva pridodaju sredstvima planiranim 
stavkom plana prioriteta MO Gornji Zamet pod rednim brojem 10.1 – Mjestimična sanacija asfalta 
kolnika u Ulici Josipa Mohorića od kućnog broja 20 do kućnog broja 41. Nadalje, zaprimljen je i prijedlog 
da se sredstva planirana stavkom pod rednim brojem 10.6 – Sanacija asfalta kolnika i parkirališta u 
Primorskoj ulici, sjeverozapadno od kućnog broja 2 prenamijene, te također pridodaju stavci pod 
rednim brojem 10.1 kako bi s što obimnije i cjelovitije realizirali radovi na sanaciji asfalta kolnika Ulice 
Josipa Mohorića.      
 
Zaključak: Sukladno dogovoru svih vijećnika TD Rijeka plus upućen je dopis/e-mail kako je 
Vijeće MO Gornji Zamet suglasno s dostavljenim prijedlozima u cilju što cjelovitijeg obima 
realizacije radova na sanaciji asfalta kolnika u navedenom dijelu Ulice Josipa Mohorića. 
 
AD 3 
 
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na realiziranu programsku aktivnost Dani Mjesnog odbora koji su 
obilježeni u petak, 13. listopada. U suradnji s Gradskim društvom Crvenog križa Rijeka u jutarnjim 
satima organizirana je besplatna akcija mjerenja tlaka i šećera u krvi dok je u večernjim satima u 
dvorištu Doma Zametskog Korena organiziran kulturno-umjetnički program uz nastup tamburaškog 
orkestra KUD-a Zametski Koren. U suradnji s restoranom “Morčić” pripremljen je i mali domjenak za 
sve goste i sudionike programa.  
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvješće realizirane programske aktivnosti Dani 
Mjesnog odbora. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su razmotrili način i vrijeme realizacije programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka. 
Organizacijski detalji oko priredbe i prijava roditelja dogovorit će se u hodu te potvrditi na narednoj 
sjednici u studenom. 
 
Zaključak: Vijećnici su dogovorili okvir organizacije navedene programske aktivnosti. 
 
AD 5 
 
5.1. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na tekuću prometnu i komunalnu problematiku u naselju. 
Nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet dostavljene su informacije o uočenim 
oštećenjima pletiva žičane ograde u rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva te je 
zatražena sanacija i službeno postupanje. Također, na temelju prijedloga građana od istog odjela 
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zatražena je (ponovna) postava jedne (nedostajuće) klupice za odmor građana na maloj zelenoj 
površini uz sam spoj Bilogorske ulice i Ulice Zametskog Korena te postava jednog (novog) košića za 
sitne otpatke u (blizini) dječjem parku u Primorskoj ulici. Povremene pojave komunalnog nereda u 
naselju uočavanjem na terenu i po prijavama građana odmah su dostavljene nadležnima te su lokaliteti 
u kratkom roku sanirani. MO Gornji Zamet zaprimio je upit ovlaštenog predstavnika stanara zgrade na 
adresi Primorska 8A na temu planirane lokacije nadzemnog spremnika za komunalni otpad (početak 
individualiziranog sustava prikupljanja komunalnog otpada). Na ovu temu s nadležnima će se 
dogovoriti terenski sastanak. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
5.2. Od nadležnih, TD Rijeka plus zaprimljen je povratni odgovor na temu službenog postupanja – 
fizičkog uklanjanja nepoželjne vegetacije u dijelu Plješivičke ulice. Uočavanjem problematične situacije 
na terenu te ukazivanjem (primjedbama) građana nadležnima, TD Rijeka plus dostavljene su 
informacije na temu dugog zadržavanja oborinskih voda na kolnim površinama na 3 lokacije: u Ulici 
Josipa Mohorića kod k.br. 29, u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 25  te u istoj ulici kod k.br. 12 i 12A. Od 
nadležnih je zatražen izvid na terenu i službeno postupanje. Na ovu temu s nadležnima, Službom 
održavanja prometnica dogovorit će se terenski sastanak radi rješavanja prijavljene problematike. 
Temeljem ukazivanja građana TD Rijeka plus dostavljene su informacije s terena o oštećenju dijela 
zaštitne ograde koja se nalazi uz nogostup u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 11 te je zamoljen izvid na 
terenu i službeno postupanje.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
5.3. Vijećnici su ukratko prokomentirali velike brzine vožnje u naselju. Nakon kraće rasprave po temi 
donesen je sljedeći: 
 
Zaključak: S nadležnima će se u narednom periodu ispitati mogućnost mjerenja brzine vožnje 
kamerom, i to u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca budući je u navedenoj ulici ograničenje brzine 
vožnje 30 km/h.  
 
AD 6 
 
Sukladno dogovoru vijećnika izvršena je manja preraspodjela u Financijskom planu VMO Gornji Zamet 
za 2023. godinu radi potreba kupnje umjetnog cvjetnog aranžmana i jedne svijeće. Preraspodjelom se 
30,00 eura prebacilo s pozicije PRO6259 – reprezentacija na poziciju PRO6260 – ostali nespomenuti 
rashodi poslovanja, a u okviru Reprezentacije Vijeća. Uoči obilježavanja blagdana Svi sveti u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva položen je cvjetni aranžman i zapaljena svijeća na spomeniku poginulim 
braniteljima iz Domovinskog rata koji su živjeli u ovom dijelu Rijeke. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
             Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                        Edvard Soldatić                          

 


